



Hudson

AVIS PUBLIC

PUBLICATION ET AVIS DE DÉLIVRANCE DE L'APPROBATION DU RÈGLEMENT 766-2024

Le 2 avril 2024, le conseil municipal de la Ville d'Hudson a adopté le règlement suivant :

RÈGLEMENT 766-2024 CONCERNANT LA DIVISION DE LA VILLE EN 6 DISTRICTS ÉLECTORAUX

En vertu de la *Loi sur les élections et les référendums dans les municipalités* (RLRQ, c. E-2.2) et prévu à l'article 30 le règlement divisant le territoire de la municipalité en districts électoraux entre en vigueur le 31 octobre de l'année civile qui précède celle où doit avoir lieu l'élection générale pour laquelle la division doit être effectuée. Cette date marque donc l'entrée en vigueur du règlement numéro 766-2024.

Ce règlement peut être consulté sur le site internet de la Ville d'Hudson.

**Donné à Hudson
Le 5 novembre 2024**

PUBLIC NOTICE

PUBLICATION AND NOTICE OF ISSUANCE OF APPROVAL OF BY-LAW 766-2024

On April 2nd, 2024, the Town of Hudson Council adopted the following by-law:

BY-LAW 766-2024 CONCERNING THE DIVISION OF THE TOWN INTO 6 ELECTORAL DISTRICTS

Pursuant to the *Act respecting elections and referendums in municipalities* (RLRQ, c. E-2.2) and as provided for in section 30, the By-Law dividing the territory of the municipality into electoral districts comes into force on October 31 of the calendar year preceding that in which the general election for which the division is required is to be held. This date marks the coming into force of By-Law number 766-2024.

This by-law is available for consultation on the Town of Hudson website.

**Given at Hudson
On November 5th, 2024**

**Mélissa Legault
Greffière / Town Clerk**